
MÖTESPROTOKOLL
Mötesdatum
2018-09-24

Kommunala Tillgänglighetsrådet

Sekreterare .................................................
Anton Larsson

Ordförande ................................................       ……………………………………….
Wiveca Norén (SPI)

Underskrifter

Justerande ................................................       ……………………………………….
Alexander Engman (L)

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Kommunala Tillgänglighetsrådet
Sammanträdesdatum 2018-09-24
Datum för anslags 
uppsättande

Datum för anslags 
nedtagande

Förvaringsplats för 
protokollet

Kommunhuset

.................................................Underskrift

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Plats och tid Hörsalen kl. 16:00-17:00

Beslutande ledamöter Wiveca Noren (SPI) (ordförande), Våge Ericsson (vice ordförande) (FUB 
Föreningen för barn, ungdomar och vuxna med utvecklingsstörning), Malin 
Thydén-Kärrman (S), Krister Mattsson (S), Alexander Engman (L), Björn 
Ramstedt (Hylte Anhörigförening), Karl-Erik Hjalmarsson (Dyslexiförbundet), 
Rolf Kenneryd (HRF Hörselskadades riksförbund), Vivi-Anne Blomberg (HRF 
Hörselskadades riksförbund)  ersätter Bodil Gunnarsson, Lennart Ohlsson (C)

Ej tjänstgörande ersättare Anna Roos (C)

Övriga närvarande Anita Zukanovic (Enhetschef)
Anton Larsson (Nämndsekreterare)
Josef Önnhed (Fritids- och folkhälsochef) §14
Carolina Storberg (Tf. samhällsbyggnadschef)

Utses att justera Alexander Engman (L)

Justeringens plats och tid

Protokollet omfattar §§11-16
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ÄRENDELISTA
§11 Godkännande av ärendelista och val av justerare

§12 Protokoll från föregående möte

§13 Protokoll från kommunala tillgänglighetsrådet referensgrupp

§14 Information till kommunala tillgänglighetsrådet

§15 Rapport från Ritningsgranskningsgruppen

§16 Övriga frågor
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§11

Godkännande av ärendelista och val av justerare 
(2018 SBN0011)

Beslut
Kommunala tillgänglighetsrådet godkänner ärendelistan och väljer Alexander Engman (L) att 
tillsammans med ordförande Wiveca Norén (SPI) justera protokollet.
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§12

Protokoll från föregående möte 
(2018 SBN0013)

Beslut
Kommunala tillgänglighetsrådet har tagit del av protokollet från föregående möte och lägger 
det till handlingarna.

Handlingar i ärendet
• Protokoll KTR 28 maj 2018
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§1(

Protokoll från kommunala tillgänglighetsrådet referensgrupp 
B2018 SN3 0014)

Neslut
Kommunala tillgänglighetsrådet har tagit del av protokollet från referensgruppens möte och 
lägger det till handlingarna.

Handlingar i ärendet
• Protokoll KHR

5 / 10



MÖTESPROTOKOLL
Mötesdatum
2018-09-24

Kommunala Tillgänglighetsrådet

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§14

Information till kommunala tillgänglighetsrådet 
(2018 SBN0012)

Beslut
Kommunala tillgänglighetsrådet har tagit del av informationen. Representanter från berörda 
kontor noterar synpunkter och önskemål.

Beskrivning av ärendet
Frågor om tillgängligheten i Örnahallens simhall.
Josef Önnhed är inbjuden att svara på frågor angående tillgängligheten på Örnahallens 
hälsocenter, samt ta emot eventuella synpunkter som han sedan kan framföra till styrgruppen 
för den kommande renoveringen.
 
Wiveca Norén (SPI) frågar om liften i Örnahallens simhall blir ersatt. Josef svarar 
att renovering av Örnahallens hälsocenter var första etappen och då togs beslutet att ta bort 
den befintliga liften. Man behöver dock se vilka åtgärder man kan göra framöver 
och styrgruppen tittar på den frågan just nu. Anna Roos (C) frågar om det finns medel att söka 
för finansiering av nya lösningar. Josef svarar att man ser över de möjligheterna. Lennart 
Ohlsson (C) frågar när planering av etapp två börjar. Josef svarar att styrgruppen sitter och 
kollar på det just nu och att tillgänglighetsfrågan diskuteras vid varje möte. Ännu finns inte 
några ritningar för etapp två. Josef säger att det när det finns ritningar kommer det vara viktigt 
för styrgruppen att KTR och ritningsgranskningsgruppen får möjlighet att ta del 
av ritningarna.

Information om tillsyn av förbättringsarbetet i socialtjänstens utredningsarbete i form 
av bifogade handlingar
Vid framtida sammanträde kommer det presenteras en plan för hur kommunen kommer arbeta 
utefter inspektionen för vård och omsorgs tillsynsrapport av socialtjänstens utredningsarbete. 
Kommunala tillgänglighetsrådet kommer få mer information vid ett framtida sammanträde.

Fråga: Får granskningsgruppen vara med vid alla nybyggen och renoveringar?
Siv Modée svarar via mail att ritningsgranskningsgruppen får vara med på alla kommunala 
nybyggen och renoveringar i form av att kommunen skickar ut ärendet med dess handlingar 
på remiss. Vill de ha handlingar på något annat sätt kan de meddela kommunen.

Krister Matsson (S) påpekar att alla handlingar inte skickas och hänvisar till bygget av 
tryckeriet. Malin Thydén Kärrman (S) svarar att det blev fel vid tryckeriet, men 
att ritningsgranskningsgruppen annars har fått möjlighet att yttra sig. Anna Roos (C) påpekar 
det är flera nya byggen på gång och att det då gäller att presentera sina åsikter. Krister 
Mattson (S) påpekar att ritningsgranskningsgruppen inte är en politisk instans, utan att det 
främst är tillgängligheten som är i fokus. Representanter från 
samhällsbyggnadskontoret noterar synpunkterna.
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Hjärtstartare
Wiveca Norén (SPI) frågar rådet om det finns intresse av att få en instruktion om hur en 
hjärtstartare fungerar vid ett framtida sammanträdde. KTR visar intresse.
 
Fråga från referensgruppen: Hur går det med trafiksituationen i Hyltes centrum? 
Vidare informerar Anita om att man tagit beslut om att stänga av centrumtorget för att upplåta 
allmän plats. Rolf Kenneryd undrar om enkelriktningen på gatan inte blir av. Anita svarar att 
det inte blir någon enkelriktning.
 
Fråga från referensgruppen: Är kollektivtrafiken  gratis för barn och ungdomar? 
Gäller det även de som är i behov av färdtjänst?
Anita Zukanovic svarar att kommunen har fritidskort för barn mellan 7-19. De får åka 
kostnadsfritt under dagen på vardagar och under helgdagar och lovdagar. Malin Thydén 
Kärrman (S) svarar att fritidskortet även gäller de som är i behov av färdtjänst.
 
Gång och cykelbanor på storgatan
Anna Roos (C) berättar att det har framförts synpunkter om att det behövs en tydligare 
markering för att man inte får cykla på båda sidor av trottoaren på storgatan. 
Anita Zukanovic svarar att det finns skyltning som visar hur cyklisterna får åka. Anna Roos 
(C) lyfter frågan om det även går att markera på asfalten för att tydliggöra att man inte får 
cykla på båda sidor av trottoaren.
 
Fråga från referensgruppen: Hur ser det ut med ramper och dylikt vid kommunens 
sjöar? Har det fungerat i år?
Våge Ericsson frågar om handikapprampen vid skärshultsjön och påpekar att det inte har gått 
att köra ut tillräckligt under sommaren när vattennivån varit låg. Asfalten på rampen har även 
brutits sönder. Samhällsbyggnadskontoret tar del av synpunkten.
Det har även inkommit synpunkter om att det inte går att stänga omklädningsrummen. Vidare 
svarar Anita Zukanovic att krokarna till omklädningsrummet inte har kommit och att de skulle 
komma före badsäsongen. Lennart Ohlsson (C) påpekar att omklädningsrummen vid 
skärshultsjön varit låste hela sommaren.
 
Klimatet på särskilda boenden
Wiveca Norén (SPI) tar upp frågan om klimatet på kommunens äldreboenden. Det varit varmt 
på kommunens äldreboenden under sommaren. Malin Thydén Kärrman (S) svarar att de har 
kännedom om problemet.
 
Möjligheter för att surfa och kolla på tv på särskilda boenden
Wiveca Norén (SPI) ställer fråga om möjlighet att kolla på annat än analog tv på särskilda 
boenden. Anna Roos (C) svarar att kommunstyrelsen har gett uppdrag att titta över 
möjligheten för tillgång till internet och tillgång till fler tv-kanaler på äldreboendena.
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Synpunkt om trappan utanför kontaktcenter
Wiveca Norén (SPI) har fått in en synpunkt om trappan utanför kontaktcenter. Synpunkten 
säger att man hade önskat att det fanns ett staket som skyddar rullstolsburna personer från att 
glida ner på trappan utanför dörrarna. Karl-Erik Hjalmarsson påpekar att det finns flera platser 
i kommunen där det ser likadant ut. Våge Ericsson ställer fråga om hur sådana här 
frågor hanteras av Hyltebostäder. Till nästa möte önskar KTR få en redogörelse från Johan 
Svensson om hur synpunkten hanteras av Hyltebostäder.
 
Beslut från kommunfullmäktige om rådgivande organ
Wiveca Norén (SPI) informerar om kommunfullmäktiges beslut att kommunens rådgivande 
organ behålls i sin nuvarande form under nästa mandatperiod men att ett utredningsarbete 
angående uppdrag, funktion och roll måste genomföras.
 

Handlingar i ärendet
• Tjänsteskrivelse - Information 2018 KTR
• Rapport - Sammanställning av iakttagelser från IVO_s regionala tillsyn
• Beslut - Tillsyn av förbättringsarbetet i socialtjänstens utredningsarbete
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§15

Rapport från Ritningsgranskningsgruppen 
(2018 SBN0127)

Förslag till beslut
Kommunala tillgänglighetsrådet har ingen information i ärendet.
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§16

Övriga frågor 
(2018 SBN0120)

Beslut
Kommunala tillgänglighetsrådet har tagit del av övriga frågor.

Beskrivning av ärendet
Hörselslingan i hörsalen
Rolf Kennaryd påpekar att hörselslingan sköts dåligt i hörsalen och att det vid varje 
sammanträde är problem med att få tekniken att fungera. Rådet diskuterar hur det ska skötas 
bättre. Malin Thydén Kärrman (S) påpekar att hörsalen hyrs ut till externa och att det då är 
många som ändrar på inställningarna. Rådet önskar att någon ser till hörselslingan med 
kontinuitet, och skickar frågan vidare till kommunstyrelsen för att ser över skötseln av 
hörselslingan.
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